
Zápis z 15. jednání Komise pro „Dům s pečovatelskou službou v Praze Řepích“ 

a komunitní plánování sociálních služeb RMČ Praha 17 ze dne 5. 3. 2018 

Přítomni:    Ing. Jaroslava Šimonová,  Jiří Masopust, Jiří  Svoboda, Ing. arch. Michal Štěpař  

Omluveni:  Mgr. Monika Čermáková, Vladimír Hejnic, Matěj Horňák                 

Hosté:        Mgr. Jitka Synková, Jaroslav Hájek, Martin Marek, Ing. Zrnová 

 

Program:  

1. Schválení programu jednání, hlasování o přizvaných hostech 

2. Informace o postupu prací na projektu DPS 

3. Návrh na rozšíření využití DPS o dostupné bydlení 

4. Informace z oblasti komunitního plánování sociálních služeb 

5. Různé 

 

Ad 1.  Předsedkyně komise Ing. Šimonová zahájila jednání komise a představila hosty. 

Z časových důvodů byl bod č. 3 předřazen před bod č. 2. 

Ad 2. Návrh na rozšíření využití DPS o dostupné bydlení 

 Paní starostka Mgr. Jitka Synková a místostarosta Jiří Masopust informovali o jednáních 

ohledně finanční podpory výstavby DPS z Fondu rozvoje dostupného bydlení na území hl. m. 

Prahy, který byl zřízen Radou hlavního města.  Projekt výstavby DPS je v souladu se statutem 

Fondu, Strategickým plánem hl. m. Prahy i MČ Praha 17 a se střednědobým plánem rozvoje 

sociálních služeb a služeb souvisejících v MČ Praha 17 2015 – 2020. Naše MČ proto 

zpracovala veškeré potřebné podklady a v červnu roku 2017 podala žádost o finanční 

podporu 149 milionů Kč z prostředků fondu. V lednu 2018 se zúčastnili místostarosta Jiří 

Masopust a radní Ing. Jaroslava Šimonová s podporou projektanta Ing. arch. Pavla Lejska a 

členů odd. podpory projektů jednání Komise Fondu. S členy Komise pro Fond byla probrána 

žádost o podporu a souhrnně představena koncepce DPS včetně plánovaných služeb. 

Následně proběhla jednání paní starostky s PhDr. Klineckým, ředitelem odboru sociálních 

služeb HMP a s panem radním HMP Ing. Radkem Lackem.  

Po těchto jednáních bylo přislíbeno, že Magistrát hlavního města Prahy poskytne naší 

městské části dotaci ve výši 149 milionů Kč za následujících podmínek - rozšíření využití DPS. 

Důvodem je doporučení komise fondu – přiblížení strategii fondu i strategickému plánu 

HMP. 



Návrh obsazení (Celkem 88 bytů) – doporučení Komise pro Fond dostupného bydlení na území 

HMP:  

- 50 bytů DPS pro obyvatele MČ Prahy 17 

- 38 bytů pro dostupné bydlení, z nichž: 

 29 bytů pro obyvatele HMP 

 9 bytů pro obyvatele MČ Prahy 17 

Byty dostupného bydlení by měly být použity ve většině případů pro příslušníky policejního 

sboru, příslušníky požárního sboru a záchranáře. 

Po rozsáhlé diskuzi bylo navrženo následující usnesení: 

Usnesení:  

Komise pro Dům s pečovatelskou službou v Praze Řepích a komunitní plánování sociálních 

služeb doporučuje RMČ  z důvodu podání žádosti o finanční podporu z Fondu rozvoje 

dostupného bydlení na území hl. m. Prahy souhlasit s rozšířením využití DPS o dostupné 

bydlení a s poskytnutím bytů určených jako dostupné bydlení i pro občany HMP, a to v tomto 

poměru: 

- 50 bytů DPS pro obyvatele MČ Prahy 17, 

- 38 bytů pro dostupné bydlení, z nichž 29 bytů pro obyvatele HMP a 9 bytů pro obyvatele 

MČ Prahy 17. 

Hlasování Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se :  0 

Usnesení bylo přijato. 

Ad 3.  Informace o postupu prací na projektu DPS: 

Ing. Šimonová informovala o vydání stavebního povolení na DPS v Řepích dne 20.2.2018, 

které však zatím nenabylo právní moci. 

Ad 4.  Informace z oblasti komunitního plánování sociálních služeb 

Ing. Balázsová informovala o možnosti získat dotaci z MHMP v rámci programu Podpora 

projektů v procesech plánování sociálních služeb. Max. částka dotace je 50 000 Kč, 15% je 

spoluúčast MČ. Proběhla diskuze o návrzích na využití dotace.  

Praha, 6. 3. 2018 

Zapsala: Ing. Balázsová 

 

     …………………………........                                       ……...…..………………………… 

Předsedkyně komise Ing. Šimonová                ověřovatel zápisu p. Masopust 


